
PROTOKÓŁ NR XIX/2016 Z XIX SESJI RADY MIASTA LUBARTÓW W DNIU 12 

WRZEŚNIA 2016 ROKU W SALI OBRAD URZĘDU MIASTA LUBARTÓW UL. JANA 

PAWŁA II 12 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny GRZEGORZ GREGOROWICZ 

Panie Przewodniczący, Drodzy Zebrani. Mieszkańcy mojego okręgu upoważnili mnie do 

zadania pytania, rozumiem skierowanego pewnie do Pana Burmistrza chyba za moim 

pośrednictwem, dlaczego na trzy zestawy lampowe przy „Orliku” przy Szkole Podstawowej 

Nr 3, pali się tylko jeden? Prosili, żeby coś z tym zrobić. Dziękuję.  

 

ZASTĘPCA BURMISTRZA  

Dziękuje bardzo. Pan radny Grzegorz Gregorowicz dopytywał o oświetlenie na „Orliku”. 

Sprawdzimy, zobaczymy, jeśli faktycznie tak jest, że …, a pewnie tak jest jak Pan to 

zaobserwował, to uzupełnimy po prostu to oświetlenie i będzie już się świeciło. Pan 

Przewodniczący Andrzej Zieliński pytał o tę uliczkę, która łączy ul. Farną z ul. Kościuszki. 

Muszę powiedzieć, że to jest droga publiczna, więc nie możliwe by było w tym miejscu 

usytuowanie jakiegokolwiek parkingu. Parametry nie są spełnione, od każdego skrzyżowania 

co najmniej 15 m. Można by było się zatrzymywać, więc zdemontowanie tych znaków 

zatrzymywania, spowodowałoby, że zapewne ta droga zostałaby zablokowana. (Wypowiedź z 

sali nie do odtworzenia.) Taką odpowiedź uzyskałem od Pana Radka Stępińskiego. 

(Wypowiedź z sali nie do odtworzenia.) No nie spełnia technicznie parametrów. (Wypowiedź 

Burmistrza Miasta z sali nie do odtworzenia.) Podejrzewam, że by została … (Wypowiedź 

Wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja Zielińskiego z sali: Ale to może być 

jednokierunkowa. Wypowiedź Przewodniczącego Rady z sali: Przepraszam najmocniej. 

Proszę Państwa nie róbmy tak, niech odpowiada Pan … Wypowiedź radnego Piotra Kusyka 

przy mównicy: O ile mi wiadomo, wynika to z kodeksu drogowego, nie wolno parkować w 

odległości mniejszej niż 10m od skrzyżowania. Wypowiedź Wiceprzewodniczącego Rady 

Jana Ścisła z sali nie do odtworzenia. 


